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جلسه  دومین  و  بیست  و  یکصد  ساری-مرآتی: 
مازندران  در  نیرو  وزارت  مدیران  بخشی  انسجام  شورای 
صبح امروز در محل این شرکت برگزار شد.به گزارش روابط 
ابراهیم  محمد  مازندران  ای  منطقه  آب  شرکت  عمومی 
در  مازندران  ای  منطقه  آب  شرکت  مدیرعامل  یخکشی 
ابتدای این جلسه ضمن تشریح مصوبات سفر رئیس جمهور 
به مازندران و پیگیری مصوبات شورای اداری به سفرهای 
مطلوب  را  سفرها  این  نتایج  و  اشاره  استاندار  شهرستانی 
دانست.پیگیری طرح ویژه وزیر نیرو در حوزه آب و برق از 
دیگر مباحث مطروحه در این جلسه بود که هریک از اعضا 
اقدامات و برنامه های خود به منظور گذر از پیک تابستان پرداختند. کیوان فرح زاد رئیس شورای  ارائه گزارش  به 
انسجام بخشی مدیران وزارت نیرو در مازندران نیز ضمن تشریح و تبیین وضعیت صنعت آب و برق بر لزوم صرفه 

جویی تاکید کرد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان بوشهر از انعقاد 
تفاهمنامه تحویل زمین به مساحت حدود یک هکتار برای 
اظهار  و  داد  خبر  عسلویه  شهر  در  کن  آب شیرین  احداث 
ظرفیت  به  کن  آب شیرین  سایت   ۲ راستا  این  در  داشت: 
تولید ۵۰۰۰ و ۳۰۰۰ متر مکعب آب در شبانه روز احداث 
می شود.به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت 
بر   تاکید  با  عالی  ابوالحسن  بوشهر،  استان  فاضلاب  و  آب 
پروژه در پوشش کمبود آب  این  اجرایی شدن  نقش مهم 
ساخت  برای  زمین  واگذاری  گفت:  عسلویه،  در شهرستان 
۲ پروژه شیرین سازی آب دریا برای تأمین آب شرب شهر 
عسلویه با دستور استاندار بوشهر و همکاری فرماندار شهرستان عسلویه و مدیر عامل سازمان منطقه ویژه اقتصادی 
انرژی پارس انجام شده است.وی افزود: بعد از تحویل زمین و تأیید شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور فراخوان اجرا 

۲ پروژه آب شیرین کن در عسلویه انجام می شود.

 تاکید بر لزوم صرفه جویی 
برای گذر از پیک تابستان

 امضای تفاهمنامه تحویل زمین 
برای احداث آب شیرین کن در عسلویه

همکاری های  سند  ونزوئلا  و  ایران  جمهوری  رؤسای 
جامع راهبردی ۲۰ ساله دو کشور را در مجموعه فرهنگی 

- تاریخی سعدآباد امضا کردند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شرکت ملی نفت ایران، 
ایران و ونزوئلا افزون بر سند جامع همکاری های راهبردی 
۲۰ ساله، اسنادی را برای همکاری در زمینه های سیاسی، 
امضا  پتروشیمی  و  نفتی  اقتصادی،  گردشگری،  فرهنگی، 
رئیسی  ابراهیم  سید  اسناد،  امضای  آیین  از  پس  کردند. 
حضور  مشترک  مطبوعاتی  نشست  در  مادورو  نیکلاس  و 

یافتند.
از سوی رئیس جمهوری به طور رسمی در  ایران سفر کرد و  به  بلندپایه  رئیس جمهوری ونزوئلا در رأس هیئتی 
مجموعه فرهنگی - تاریخی سعدآباد مورد استقبال قرار گرفت. سفر »نیکلاس مادورو« به ایران به دعوت رسمی رئیسی 

انجام  شده و پس از سفر آبان ۹۵، دومین سفر او به تهران است.
دیدار و گفت وگو با رئیس جمهوری و برگزاری نشست مشترک هیئت های عالی رتبه دو کشور از جمله برنامه های 
و  حمل ونقل  فناوری،  و  علوم  ارتباطات،  کشاورزی،  خارجه،  امور  وزیران  ونزوئلاست.  رئیس جمهوری  روزه  دو  سفر 

گردشگری ونزوئلا، مادورو را در سفر به کشور همراهی می کنند.
)هیسپان تی وی(  ایران  اسپانیایی زبان  با شبکه  نخستین مصاحبه خود  ونزوئلا شامگاه جمعه در  رئیس جمهوری 
اعلام کرد که امروز در دیدار با رئیسی برنامه ها و راهبردهای ۲۰ سال آینده در قالب نقشه همکاری دو کشور بحث و 

بررسی می شود.

در  قم  استان  ایثارگران  امور  و  شهید  بنیاد  مدیرکل 
جلسه با نماینده رئیس بنیاد شهید وامور ایثارگران در امور 
ایثارگران مدافع حرم گفت: استان قم با بیش از 4۳8 شهید 
مدافع حرم بیشترین آمار شهدای مدافع حرم را در کشور 
دارا بوده و امروز مفتخر به خدمت رسانی به خانواده معظم 
این شهدای والامقام هستیم.حجت الاسلام حسن هنرمند 
افزود: همکاران بنیاد استان قم به جدیت امور خانواده های 
مدافع حرم را پیگیری می کنند و تلاش شان کسب رضایت 
شهدا و خانواده معظم شهدا است.نماینده رئیس بنیاد شهید 
و امور ایثارگران در امور ایثارگران مدافع حرم در سفر دو 
روزه به استان قم گفت: توفیق شد تا در ایام دهه کرامت در استان قم حضور یابیم و مسایل مرتبط با خانواده معظم 
شهدای مدافع حرم را پیگیری نماییم.محمد عطائیان چنار افزود: کسب رضایت حق تعالی و خشنودی شهدا سرلوحه 
خدمت به خانواده معظم شهدا به ویژه شهدای مدافع حرم است.عطائیان چنار، ضمن تاکید بر استفاده از ظرفیت های 
با تعامل با سایر حوزه های خدمت  استانی در خدمت رسانی به خانواده شهدای مدافع حرم افزود: تلاش کردیم تا 
رسان، ضمن پرهیز از موازی کاری، به هم افزایی و تعامل گسترده پرداخته تا در مسیر خدمت به این خانواده های 

معظم گام های موثری برداریم.
وی عنوان کرد: در راستای رسیدگی به خانواده شهدا و ایثارگران مدافع حرم نشست های مستمر در قالب کارگروه 
برگزار شود و مسایل مربوط به این عزیزان به استناد موارد قانونی پیگیری گرددو در صورت نبود موارد قانونی مسایل 

موجود منتقل گردد تا به سمع ریاست عالی بنیاد برسد.

 ایران و ونزوئلا سند جامع همکاری  
۲۰ ساله امضا کردند

 استان قم بیشترین آمار 
شهدای مدافع حرم را دارد

اصفهان - مرادیان: مشعل شماره یک طرح تصفیه گازوئیل با ظرفیت 
تولید  هدف  با  اصفهان  )پالایشگاه(  نفت  پالایش  شرکت  در  تن  هزار  یک 

گازوئیل یورو ۵، در سرویس قرار گرفت.
محسن  دکتر  حضور  و  اصفهان  پالایشگاه  در  جدید  مدیریت  درایت  با 
قدیری در سمت مدیر عامل این شرکت و راهنمای های ایشان، حرکت به 
سوی فراهم آوری شرایط لازم برای راه اندازی واحدهای بهینه سازی مانند 
پروژه تصفیه گازوئیل و RHU شتاب گرفت. بدین ترتیب با همت و تلاش 
شبانه روزی کارکنان این شرکت و پیمانکاران حاضر در پروژه، مقدمات ورود 
گاز طبیعی شبکه سراسری به پالایشگاه جنوبی انجام شد و مشعل شماره یک 
این مجموعه با ظرفیت ۱۰۰۰ تن در روز، به عنوان پیش نیاز راه اندازی واحد 
در سرویس قرار گرفت.بنابر همین گزارش پیش از این نیز اتاق کنترل مرکزی 
طرح تصفیه گازوئیل به عنوان گام اساسی شروع عملیات پیش راه اندازی این 

پروژه، افتتاح شده بود.
شبکه  طبیعی  گاز  ورود  مقدمات  فراهم شدن  و  ۲ طرح  این  اجرای  با 
شرکت  گازوئیل  تصفیه  طرح  آینده  ماه   ۲ تا  جنوبی  پالایشگاه  به  سراسری 

پالایش نفت اصفهان به صورت کامل اجرایی می شود.
مشعل  اندازی  راه  مراسم  در  اصفهان  نفت  پالایش  شرکت  مدیرعامل 
شماره یک این مجموعه اظهار کرد: برغم بدخواهی دشمنان جمهوری اسلامی 
و تلاش در جهت سیاه نمایی، کارکنان خلاق شرکت پالایش نفت اصفهان و 
پیمانکاران حاضر در این مجموعه، با همدلی و همکاری پروژه تصفیه گازوئیل 

را سرعت بخشیدند.
محسن قدیری افزود: ان شاالله با توجه به پایان یافتن فعالیت های پیش راه 
اندازی و متعاقب آن تکمیل فرآیندهای راه اندازی، سایر واحدهای یوتیلیتی مورد 

نیاز نیز تا اواسط مرداد ماه سال جاری در سرویس قرار خواهد گرفت.
نخستین   ، گرفته  صورت  جدید  ریزی  برنامه  اساس  بر  داد:  ادامه  وی 
محموله گازوئیل تصفیه شده طبق استاندارد یورو۵ در آینده نزدیک در واحد 

های تصفیه گازوئیل تولید خواهد شد.
اصفهان  پالایشگاه  گازوئیل  تصفیه  واحد  اندازی  راه  با  ایرنا،  گزارش  به 
تنُ گوگرد  روزانه ۱۰۰ هزار بشکه گازوئیل یورو۵ تولید خواهد شد و ۳۰۰ 

از گازوئیل تولیدی پالایشگاه اصفهان حذف خواهد شد و غلظت گوگرد در 
گازوئیل تولیدی این شرکت از PPM ۶۰۰۰ به کمتر از PPM ۱۰ می رسد. 
سودآوری این طرح برای شرکت حدود ۵٫۹ هزار میلیارد تومان )در صورت 

تداوم نرخ های فعلی( در سال است.
با بهره برداری از این طرح به ازای تصفیه هر بشکه گازوئیل تولیدی ۷ 
دلار ارزش افزوده عاید شرکت خواهد شد. سود خالص پالایشگاه اصفهان با 
راه اندازی واحد تصفیه گازوئیل در مجموع ۲۶۳ میلیون دلار خواهد بود و 

هزینه های انجام شده برای اجرای این طرح ملی پس از 4 سال برمی گردد.
 ۵4۵ گذاری  سرمایه  با  دیزل(  )سوخت  گازوئیل  تصفیه  بزرگ  طرح 
میلیون یورو و ۶۹ هزار و ۱۳4 میلیارد ریالی در حال راه اندازی مقدماتی در 

پالایشگاه اصفهان است.
شرکت پالایش نفت اصفهان ) پالایشگاه اصفهان ( در زمان حاضر وظیفه 
تامین حدود ۲۵ درصد از سوخت کشور را به عهده دارد و بنزین و گازوئیل 
از محصولات اصلی این شرکت بشمار می آید بطوری که سوخت ۱۶ استان از 

جمله اصفهان را تامین می کند.
روزانه ۱۲ میلیون لیتر بنزین یورو ۵ و چهار میلیون لیتر گازوئیل یورو۵ 

در این واحد صنعتی تولید می شود.
ایـن شرکت با حدود ۳۰ نوع فراورده نفتی اصلی و ویژه در منطقه ای به 
مساحت ۳4۰ هکتار در شمال غربی اصفهان واقع و ظرفیت آن حدود ۳۷۵ 

هزار بشکه در روز است.

فرماندار قم به همراه مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب و جمعی از مدیران 
استان از بخش هایی از پروژه عظیم انتقال آب به قم بازدید کردند و با توجه به 

کاهش منابع آب، بر لزوم صرفه جویی و مدیرت مصرف تأکید کردند.
عباس  دکتر  قم،  استان  فاضلاب  و  آب  عمومی شرکت  روابط  گزارش  به 
ذاکریان فرماندار قم، محسن اروجی مدیرکل مدیریت بحران استانداری، سیدرضا 
موسوی مشکینی مدیرکل حفاظت محیط زیست و برخی دیگر از مدیران استان از 
پروژه انتقال آب به قم، سد کوچری و تصفیه خانه آب قم بازدید کردند و از نزدیک 

در جریان نحوه تأمین آب استان قرار گرفتند.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم در حاشیه این بازدید با بیان اینکه 
کاهش بارندگی ها، استان را در وضعیت تنش آبی قرار داده است، گفت: بر همین 
اساس ورودی سدکوچری ۵۰ درصدی کاهش داشته و ما را  با محدودیت آبی 

مواجه کرده است.
وی با بیان اینکه کاهش سهم قم از سدکوچری و رشد مصرف به دلیل 
افزایش دمای هوا، سبب تأمین بخشی از آب شهر از منابع زیرزمینی شده است، 

اظهار داشت: همین امر باعث افزایش شوری آب در شهر شده است.
مهندس بختیاری درعین حال تصریح کرد: هر چه قدر صرفه جویی در مصرف 

آب بیشتر شود به همان میزان برداشت از چاه ها کمتر می شود و به تبع آن کیفیت 
آب نیز افزایش خواهد یافت.فرماندار قم نیز در حاشیه این بازدید در سخنانی گفت: 
در طول سالیان گذشته زحمات بسیار زیادی کشیده شده تا آب از فاصله بیش از 

۳۰۰ کیلومتر به شهر قم برسد.
مراحل مختلفی که آب در  و  تصفیه آب  پیچیده  فرایند  به  اشاره  با  وی 
تصفیه خانه طی می کند، اظهار داشت: مردم عزیز این اطمینان خاطر را داشته 
باشند آبی که به شهر منتقل می شود و به دست آن ها می رسد از نظر سلامتی و 

بهداشت از استانداردهای بسیار خوبی برخوردار است.
دکتر عباس ذاکریان کاهش بارندگی ها در دوره آبی گذشته را مورد تأکید 
قرار داد و گفت: بر همین اساس آب انتقالی از سد کوچری کفاف نیاز آبی قم را 
نمی دهد بنابراین مابقی آب مورد نیاز شهر از سد ۱۵ خرداد و چاه های داخل شهر 

تأمین می شود که از نظر طعم از کیفیت پایین تری برخوردار است.
وی درعین حال تأکید کرد: با وجود کاهش کیفیت از نظر طعم، آبی که در 
شبکه آبرسانی شهر وجود دارد از لحاظ مباحث بهداشتی و سلامتی در حد بسیار 

قابلی قبولی قرار دارد.
فرماندار قم در ادامه خواستار تولید مستندی از فرایند تولید، تصفیه و انتقال 

آب به قم شد و گفت: اگر مردم در جریان مرارت ها و سختی های تأمین آبی که از 
صدها کیلومتر دورتر به دستشان می رسد بشوند قطعاً در استفاده از آن دقت لازم 
را خواهند داشت.وی همچنین از مردم خواست با صرفه جویی و استفاده درست از 
آب، یاری گر کسانی باشند که در عرصه تأمین و توزیع آب به صورت شبانه روزی 

تلاش می کنند.

سابق  اعضای  تلاش های  از  تقدیر  با  ایران  نفت  ملی  شرکت  مدیرعامل 
هیأت مدیره این شرکت، گفت: هیأت مدیره به عنوان اتاق فکر نقش مهمی در 
سیاستگذاری و هدایتگری در شرکت برعهده دارد و تنظیم راهبردهای آینده 
شرکت ملی نفت با نگاه به برنامه کلان توسعه در کشور از جمله برنامه هفتم توسعه 

که در حال تدوین است از مسیر بررسی و همفکری هیأت مدیره باید عبور کند.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شرکت ملی نفت ایران، محسن خجسته مهر 
در نشست تکریم و معارفه اعضای سابق و جدید هیأت مدیره این شرکت ، با اشاره 
به اهمیت جایگاه اعضای هیأت مدیره در روند سیاستگذاری و تصمیم گیری در 
شرکت، افزود: هیأت مدیره بخش مهمی از وظایف را در شرکت و وزارت نفت 

برعهده دارد و این به دلیل نظر خبرگی و کارشناسی اعضای آن است.
نائب رییس هیات مدیره شرکت ملی نفت تصریح کرد: اعضای هیأت مدیره 
دائم به فکر رشد و توسعه شرکت هستند و برای پیشرفت و پیشبرد اهداف تلاش 
اعضای پیشین هیأت مدیره  فعالیت های  و  اقدام ها  از  تا  می کنند و لازم است 

قدردانی کنم.

خجسته مهر با بیان اینکه در شرایط تحریم و جنگ اقتصادی فعالیت هیأت 
مدیره از اهمیت بالاتری برخوردار است، ادامه داد: بررسی نیازهای شرکت با در 
نظر گرفتن تمام شرایط و توجه ویژه به برنامه هفتم توسعه از وظایف هیأت مدیره 

جدید است و این مهم حتما بایستی با همفکری ارکان مختلف مدنظر قرار گیرد.
وی افزود: اخذ تصمیمات درست و نظارت بر اجرای صحیح و درست این 
تصمیمات توسط ارکان شرکت و همچنین دفاع از حاکمیت شرکتی  به عنوان 

یکی دیگر از وظایف هیأت مدیره مطرح است.
در بخش پایانی این نشست اعضای پیشین هیأت مدیره اقدام ها و نکات 
مختلف را مطرح کردند و در پایان از خدمات و تلاش های زهرا گودرزی، سیدصالح 
هندی، سعید خوشرو و اکبر سهیلی پور تقدیر و هرمز قلاوند، کریم زبیدی، سید 
حجت اله علم الهدی، محمدرضا نقیبی و محمد روستا به عنوان اعضای اصلی و فرخ 
علیخانی و فریدون کردزنگنه به عنوان اعضای علی البدل هیأت مدیره شرکت ملی 

نفت ایران معارفه شدند.
لازم به ذکر است، سال گذشته نیز وزیر نفت در حکمی محسن خجسته مهر 
را به عنوان نائب رئیس هیأت مدیره شرکت ملی نفت ایران منصوب کرده بود. 
در ترکیب هیأت مدیره شرکت ملی نفت ایران وزیر نفت به عنوان رییس هیأت 

مدیره حضور دارد.

مشعل شماره یک طرح تصفیه گازوئیل پالایشگاه اصفهان در سرویس قرار گرفت

در بازدید فرماندار و جمعی از مدیران استان از سدکوچری عنوان شد؛

شوریآبشهرباکاهشمصرفکممیشود

تنظیمراهبردهایآیندهشرکتملینفتایرانبانگاهبهبرنامهکلانتوسعهدرکشور

فرزاد زارعی در 
سمت ریاست 
هیات ووشو 
ابقاء شد  

مجمع انتخابات هیات ووشو استان کردستان با حضور اعضای 
با  زارعی  فرزاد  پایان  در  و  شد  برگزار  سنندج  در  مجمع  رسمی 
اکثریت آراء به عنوان رئیس این هیات انتخاب شد. مجمع انتخابات 
هیات ووشو استان صبح روز دوشنبه ۲۳ خرداد ماه با حضور زهرا 
ناطقی نائب رئیس امور بانوان فدراسیون ووشو و اعضای رسمی آن 
در سنندج برگزار شد.در این مجمع که در سالن جلسات اداره کل 

ورزش و جوانان کردستان برگزار شد دو کاندیدا برای احراز پست 
برای چهار  را  برنامه های خود  نامزد شدند و  ریاست هیات ووشو 

سال آینده این هیات ارائه دادند.
در پایان این مجمع انتخاباتی فرزاد زارعی با کسب ۲۱ رای از 
مجموع ۲۱ رای ماخوذه برای چهار سال آینده سکان هدایت این 

هیات را برعهده گرفت.

مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه:

 حمایت از باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
بیش از گذشته ادامه خواهد یافت

اصفهان - مرادیان: مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه گفت: ما از 
باشگاه فولاد مبارکه سپاهان از گذشته تا کنون حمایت کرده ایم و باز 
هم بیشتر از قبل حمایت خواهیم کرد چون اعتقاد داریم این باشگاه 
باید قوی تر از قبل فعالیت های خود را انجام دهد و با قدرت بیشتری 
طیب نیا  کند.محمدیاسر  تلاش  خود  واقعی  جایگاه  به  رسیدن  برای 
مدیرعامل فولاد مبارکه در کارگاه مدل کسب وکار این شرکت اظهار 
کرد: باشگاه فرهنگی ورزشی فولاد مبارکه سپاهان، باشگاهی درجه یک 
در کشور است، چرا که فولاد مبارکه نیز شرکتی برتر در سطح کشور 
و منطقه است و همیشه انتظار می رفته که این باشگاه حرفه ای تر از 
قبل رشد کند و به جایگاه اصلی و واقعی خود در ورزش کشور برسد.
وی افزود: حوزه باشگاه داری در کشور ما با باشگاه داری در دنیا متفاوت 
است و ما توقع داریم باشگاه سپاهان در زمینه باشگاه داری و زمینه های 
دیگر با برنامه ریزی به زودی به بالاترین سطح در دنیا برسد.مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه تصریح کرد: سپاهان باید مدل های درآمدزایی خود 
را قویتر از قبل طراحی و پیاده کند. باشگاه فولاد مبارکه سپاهان علیرغم 
همه موانعی که در ورزش کشور دارد باید در بازه زمانی مشخصی به اهداف 
اقتصادی خود و دیگر اهداف از پیش تعیین شده برسد، چرا که این باشگاه با 
عملکردی کیفی در حال فعالیت است.وی تأ کید کرد: ما باید برند سپاهان 
را از برندی منطقه ای و ملی به برندی بین المللی تبدیل کنیم، چرا که این 
برند در بسیاری از رشته ها فعال بوده و به طور مثال می تواند در بسیاری از 
شهرهای دیگر نیز تیم های ورزشی خود را تشکیل دهد و به فعالیت بپردازد. 
البته تا کنون فعالیت های زیادی برای اعتلای برند سپاهان انجام شده، ولی 

این فعالیت ها باید جدی تر و بیشتر از قبل انجام شود.

توسط کانون بازنشستگان تامین اجتماعی خراسان رضوي عنوان شد: 

صندوق تأمین اجتماعی، صندوق بین نسلی 
است، دولت حق دخالت ندارد

کانون  مدیره  هیات  اعضای  نیا:  اکرمی  اکبر  مشهد-علی 
اینکه  بیان  با  رضوی،  خراسان  استان  اجتماعی  تامین  بازنشستگان 
صندوق تأمین اجتماعی یک صندوق بین نسلی است و منابع آن توسط 
کارگران تامین می شود، به غیر قانونی بودن لغو مصوبه شورای عالی 
کار، در خصوص افزایش حقوق، توسط وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
اعتراض کردند. محمد درویشی، نایب رئیس کانون بازنشستگان تامین 
اجتماعی استان خراسان رضوی در نشست خبری با اصحاب رسانه که 
در خصوص لغو مصوبه افزایش حقوق سایر سطوح، شورای عالي کار 
در محل ساختمان تشکلات کارگری خراسان رضوی برگزار شد،گفت: 
موضوعی که جامعه عظیم بازنشستگان را ملتهب کرده است، لغو غیر 
قانونی مصوبه شورای عالی کار توسط وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
بود. این مصوبه قانونی بوده و خود وزیر نیز امضاء کرده بودند و همه 
منتطر ابلاغ این مصوبه را داشتند که ناگهان ایشان زیر امضاء خود زد 
و جامعه بزرگی را ملتهب نمود.وی با اشاره به اینکه ما چیزی جزء 
قانون نمی خواهیم، افزود: رهبر انقلاب، مقام معظم رهبری می گویند: 
حق جامعه کارگری در اولویت است، اما وزیر کار می آید و از امضاء 
خود برمی گردد و باعث التهاب بین قشر بازنشستگان تامین اجتماعی 
می شود.محمد حسین دلقندی، خزانه دار کانون بازنشستگان کارگری 
خراسان رضوی نیز عنوان کرد: امروز هر کسی آمده در سازمان تامین 
اجتماعی دست اندازی می کند و به حق افراد بازنشسته کارگری دست 
طمع دارد دست درازی می کند. نمایندگان مجلس شورای اسلامی باید 
قانونی تصویب کنند تا جلو خطا کاری گرفته شود.ایشان ادامه داد: این 
مصوبه را خود وزیر امضاء کردند ولی بعد از دو ماه کام بازنشستگان را 
تلخ کردند. ما به نظام و رهبری معتقدیم، ما اهل اغتشاش نیستیم، در 
زمان جنگ بودیم، در اقتصاد مقاومتی بودیم، فشارها را تحمل کردیم. 
رسیدگی  اجتماعی  تامین  میلیونی  جامعه 4۵  ما  داد  به  باید  امروز 
شود. اگر بخاطر کوتاهی در احقاق حق بازنشستگان کارگری مشکلی 
ایجاد شود، دیگر کسی جلودار نیست.محسن کیمیائی، مسئول کانون 
بازنشستگان شهرستان نیشابور و عضو کانون خراسان رضوی نیز چنین 
اظهار داشت: با توجه به اینکه طبق این مصوبه، شورای عالی کار و هیات 
امنای سازمان تامین اجتماعی این افزایش حقوق را تائید کردند ما به عنوان 
نمایندگان جامعه کارگری این لغو مصوبه را قبول نداریم. صندوق تأمین 
اجتماعی یک صندوق بین نسلی است. سالها حق بیمه پرداخت کرده ایم 
و اکنون باید حق ما پرداخت شود. شورای عالی کار ۵۷ درصد دستمزد و 
۳8 درصد در سایر سطوح را تصویب کرده ولی دولت می گوید شورای عالی 
کار حق تصویب سایر سطوح را نداشته است.پور موسی، نایب رئیس کانون 
بازنشستگان مشهد نیز گفت: در خصوص افزایش حقوق امسال بارقه های 
امید روشن شده بود. برای اولین بار شورای عالی کار زودتر تکلیف دستمزد 
سال جدید را انجام داد و ۱۷ اسفند حقوق و دستمزد سال ۱4۰۱ معلوم 
گردید. هر ساله در فروردین یا اردیبهشت افزایش حقوق رقم می خود، اما 
امسال اینکار انجام نگرفت و وزیر تصویب ۳8 درصد در سایر سطوح را خلاف 
قانون می داند، در حالی که کار ایشان غیر قانونی است.وی ادامه داد: صندوق 
ما کاملا مستقل است و ریالی از دولت دریافت نمی کند. منابع صندوق 
از حق بیمه های واریزی خود ما تامین می شود. آنچه قانون و عرف بوده 
می بایست رعایت شود و عین مصوبه باید انجام گیرد.پور موسی تصریح 
کرد: ما معتقدیم این افزایش حقوق نیز جوابگوی معیشت بازنشستگان 
نیست و کفایت نمی کند. ما آورده ای به صندوق داشته ایم و اکنون 
باید برداشت کنیم و این افزایش باید در سایر سطوح دیده شود.شایان 
ذکر است در این نشست توسط هیات مدیره کانون بیان شد: ما تقاضای 
تجمع قانونی را به فرمانداری مشهد را داده بودیم اما هم خودمان و هم 
فرمانداری اینگونه تجمعات کف خیابانی را به مصلحت نمی دانیم. این 
کانون صد در صد هم بصورت حقیقی و هم بصورت حقوقی شکایت 

خود را به دیوان عدالت اداری انجام خواهیم داد.


